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رابطه بین شرکت ملی 
نفت ایران و دولت باید 

اصلاح شود

روایت سیاوشی از موافقت با 
حضور برخی نمایندگان زن 
در استادیوم آزادی

سرمقاله خبر
در انتظار وعده شیرین اقای وزیر

هومن جعفری
در  1. صبح جلوی چشم های من 
با  دستفروش  چند  شد.  دعوا  علاالدین 
هم دعوا کردند و کار به شکستن شیشه 
کشید.  همدیگر  کردن  تهدید  و  نوشابه 
را  همه  و  آمد  پلیس  بعد  دقیقه  چند 
امد که  بعد خبر  نیم ساعت  کرد.  جمع 
خبر  اند.بعدش  کرده  پلمب  را  علاالدین 
آمد که مشکل از طبقه هفتم بوده! چند 
ساعت بعد خبر تکذیب شد.خودم مانده 
بودم که من درست دیدم یا سایت هایی 

که اصلا خبرنگار نداشتند!
ایران  بین  های  گره  شدن  باز   .2
آنقدر  دیپلماتیک  فضای  در  عربستان  و 
باورش  کسی  هنوز  که  داده  رخ  سریع 
نکرده. اختلافاتی که عمدتا توسط خود 
عربستان ایجاد شده بود حالا به آرامی در 
برطرف شدن است. گویا عربستان  حال 
را  ایران  با  مماشات  سیاست  دارد  قصد 
باور  خیلی  که  بگیرد.اتفاقی  پیش  در 
کردنی نیست اما واقعا در حال رخ دادن 
است. به عربستان نمی شود اعتماد کرد.
نیستند.  قدم  ثابت  قطعا  که  دوستی  در 
ببینیم اسب تروایی در راه است یا کشتی 

بان را سیاستی دیگر آمده!
ورزشگاه  به  سوری  بانوان  ورود   .3
آزادی و بیرون ماندن بانوان ایرانی یکی 
از تلخ ترین اتفاقاتی بود که می توانست 
رخ دهد. بانوان خود را به ورزشگاه خود 
راه نمی دهیم و در را برای غریبه ها باز 
می کنیم. زشت تر از این ممکن نیست. 
به  ایرانی  بانوان  که  رسید  روزی خواهد 
آن   . یافت  خواهند  راه  آزادی  ورزشگاه 

روز دور نیست.
در  نمایندگان  روزها  این   .4
ها  عکاس   ، خورند  می  گلابی  مجلس 
هم  شهر  شورای  در  شوند.  محدود  باید 
را  آوردنش  رای  .که  دوستانی  از  یکی 
 ، بوده  مدیون رسانه ها و همدلی مردم 
نباشند  ها  عکاس  که  کرده  درخواست 
عکس  آقا  کشیدن  خمیازه  از  کسی  که 
باید برای همین  اتفاقا عکاس ها  نگیرد! 
چیزها آنجا باشند که شما حضور مردم را 

حس کنی و مراقب رفتارت باشی.
همه  با  ارتباطات  جدید  وزیر   .5
گرفت  اعتماد  رای  امده  پیش  حواشی 
دولت خدمت  در  وزیر  عنوان  به  حالا  و 
دارد  آمده  که  اولی  روز  از  او  کند.  می 
پاس گل طلایی را که از وزیر قبل گرفته 
دهنده  ارائه  های  دروازه شرکت  وارد  را 
سرویس های اینترنتی می کند. مآذری 
قیمت  شدن  مشخص  از  مدام  جهرمی 
جدید اینترنت و افزایش حجم و کاهش 
آب  را  ما  دل  و  گوید  می  قیمت سخن 
می کند. پس کی به وعده ات عمل می 
که  تخت  و  تاج  بازی  وزیر؟  آقای  کنی 

تمام شد!

حکم 4معاون نجفی صادر شد
احکام  طی  شهری-  سرویس 
جداگانه ای از سوی شهردار پایتخت، چهار 

معاون شهرداری تهران منصوب شدند.
به گزار امتیاز؛ نجفی به ترتیب محمد 
مهدی حجت را به عنوان معاون شهرسازی 
و معماری، سمیع الله حسینی مکارم را به 
عنوان معاون مالی و اقتصاد شهری، حجت 
برنامه  معاون  عنوان  به  را  میرزایی  الله 
ریزی، توسعه شهری و امور شورا و حسن 
به عنوان معاون حمل و  را  پورسیدآقایی 
منصوب  تهران  شهرداری  ترافیک  و  نقل 

کرد.
مدرک  دارای  حجت  محمدمهدی 
تهران  دانشگاه  معماری  لیسانس  فوق 
از  تاریخی  بناهای  از  حفاظت  دکتری  و 
از  که  او  است.  انگلستان  یورک  دانشگاه 
فرهنگی  میراث  سازمان  بنیان گذاران 
ایران به شمار می رود در سابقه کاری اش  
عالی  شورای  در  فرهنگ  وزیر  جانشینی 
سازمان  ریاست  شهرسازی،  و  معماری 
میراث فرهنگی، قائم مقامی سازمان میراث 
فرهنگی، ،  جانشینی وزیر در سازمان ملی 
ایران، عضو شورای  باستانی  آثار  حفاظت 
چشم  به  یونسکو  ملی  کمیته  مشورتی 

می خورد.
سمیع اله حسینی مکارم، دارای سابقه 
تحصیل در سه مقطع کارشناسی، ارشد و 
اقتصاد  و  اقتصاد نظری  دکتری در حوزه 
معاون  این  از  پیش  او  است.  برنامه ریزی 
توسعه مدیریت سازمان میراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشگری بود و معاونت 
تهران   شهرداری  گذاری  سرمایه  سازمان 
وزارت  تشکیلات  و  بودجه  کلي  مدیر  و 

آموزش و پرورش را در کارنامه خود دارد.
سابقه  دارای  میرزایی،  الله  حجت 
ارشد  کارشناسی،  مقطع  در سه  تحصیل 
و دکتری در حوزه اقتصاد نظری، توسعه 
و برنامه ریزی و اقتصاد است. او علاوه بر 
اقتصاد  دانشکده  علمی  هیات  عضویت 
این  از  پیش  طباطبایی،  علامه  دانشگاه 
معاون امور اقتصادی وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی و مدیرعامل موسسه سیاست 
پژوهي صبا وابسته به صندوق بازنشستگي 
و  اجرایی  کارنامه  در  است.  بوده  کشوري 
و  برنامه ریزی  مشاوره،  میرزایی  پژوهشی 
اجرای ده ها پروژه در مناطق مختلف کشور 
با اهداف توسعه روستایی، شهری، صنعتی 

و سرمایه گذاری به چشم می خورد.
مدرک  دارای  پورسیدآقایی  حسن 
مهندس  ارشد  کارشناسی  و  کارشناسی 
دکترای  و  شریف  دانشگاه  از  صنایع 
مهندسی صنایع از دانشگاه تربیت مدرس 
است. او در سال 13۶۸ وارد راه آهن شد و 
از آن زمان مدارج اداري از کارشناسی مرکز 
تحقیقات راه آهن تا مدیریت عامل راه آهن 
و معاونت وزارت راه و شهرسازی در دولت 

تدبیر و امید را پیمود.

جهانگیری در مراسم بهره برداری از طرح جامع آب رسانی تهران؛

منابع آب؛ مهمترین محدودیت در توسعه پایداری کشور

معاون وزیر کشاورزی اعلام کرد:

خودکفایی قریب الوقوع در تولید شکر

کاهش ۶ هزار تومانی قیمت سکه/ دلار ۳۸۸۲ تومان

معاون اول رئیس جمهور: آب، مسئله 
مهمترین  از  و  است  ملت  و  دولت  مهم 
که  کشور  پایداری  توسعه  در  محدودیت 
همه ارکان جامعه باید برای حل آن بسیج 

شوند.
بهره  مراسم  در  جهانگیری  اسحاق 
شرب  آب  ارتقای  طرح  اول  فاز  از  برداری 
جنوب تهران )که بخشی از طرح جامع آب 
رسانی یا همان رینگ تهران است(، افزود: 
مهمترین  آب  که  داریم  قرار  کشوری  در 
در  آب  منابع  محدودیت  و  است  مسئله 
استان های شمالی، جنوبی، کویری، جنوب 
شرق، جنوب غرب و به طور کلی در همه 

مناطق ایران جدی است.
وی گفت: این نگرانی هم برای امروز و 
هم برای آینده است که باید به آن بپردازیم 

و به یک توافق برسیم.
جهانگیری افزود: آب یک مسئله مهم 
دولت و ملی است که همه ارکان از جمله 
دولت و مردم باید برای حل آن بسیج شوند.
توجه  یازدهم  دولت  در  گفت:  وی 

تعادل  طرح  و  شد  آب  موضوع  به  جدی 
مواردی  از  یکی  زیرزمینی  آب های  بخشی 

است که می توان به آن اشاره کرد.
جلسه  نیز  دولت  افزود:  جهانگیری 
 31 از  بیش  و  مرتب  را  آب  عالی  شورای 
بار برگزار کرد که در آن مسائل آب بحث و 

برنامه ریزی شد.

وی گفت: در زمینه مدیریت آب شاید 
دریای  و  فارس  خلیج  از  را  آب  باشد  نیاز 
تأمین  مرزی  استان های  حتی  و  عمان 
شیرین  آب  از  کشور ها  در  امروز  کنیم. 
کن ها استفاده می کنند، ولی ایران کمترین 
استفاده را از آب شیرین کن ها کرده است.

که  جاهایی  در  افزود:  جهانگیری 

باید  داریم  مشترک  مرزی  رودخانه 
بتوانیم  و  کنیم  برقرار  مشترک  دیپلماسی 

به اندازه نیازمان آب برداشت کنیم.
در  گفت:  جمهور  رئیس  اول  معاون 
دولت یازدهم بیش از هشت میلیارد دلار از 
صندوق توسعه ملی برای اجرای طرح های 
این  کشور  غرب  در  که  شد  برداشت  آبی 
طرح در حال اجراست و برخی از آن ها در 

ماه های آینده اعلام خواهد شد.
مدیریت  زمینه  در  افزود:  جهانگیری 
آب باید کارهای جدی انجام گیرد بخصوص 
بدانند  کشاورزان  باید  کشاورزی  زمینه  در 
در مصرف آب صرفه جویی کنیم و در این 
زمینه باید الگوی کشت متناسب با میزان 
آبیاری  از  آبیاری ها  در  و  شود  تهیه  آب 

مدرن و آبخیزداری استفاده کنیم.
شرب  آب  تأمین  افزود:   جهانگیری 
از  یکی  همه کشور  برای  سالم  و  باکیفیت 
اولویت ها و سیاست های دولت است و دولت 
دراختیار  و  می کند  عرضه  که  کالایی  باید 
مردم قرار می دهد، اطمینان بخش باشد و 

دغدغه ای هم مردم نداشته باشند.
در  تهران  آب  مشکلات  درباره  وی 
در  نگرانی  زمانی  گفت:  گذشته  سال های 
آمد  بوجود  تهران  از  مناطقی  آب  کیفیت 
که میزان کیفیت به حداقل رسید و اعلام 
کردیم از آب های بسته بندی استفاده شود 
و طرح سلامت تهران با شتاب پیش رفت و 
حالا 3 و نیم میلیون نفر از جمعیت مردم 
تهران  شمال  مانند  باکیفیت  آب  از  تهران 
استفاده خواهند کرد و این آب حتی قابل 
بسته بندی است. معاون اول رئیس جمهور 
زمینه  در  جدی  دغدغه های  البته  گفت: 
شیوه استفاده از آب تصفیه شده وجود دارد 
که با سرمایه گذاری سنگین آب آشامیدنی 
اما  قرار می گیرد،  و دراختیار مردم  تصفیه 
یا  خودرو  شستشوی  صرف  مواردی  در 

آبیاری فضای سبز می شود.
آب  می کند  تلاش  دولت  گفت:  وی 
باکیفیت به همه شهر ها و روستاهای کشور 
برسد و تن ها در سال ۹5 وزارت نیرو به 5 

هزار و ۸5۰ روستا آبرسانی کرد.

معاون وزیر کشاورزی خودکفایی در تولید شکر را قریب الوقوع اعلام 
عملکرد  آینده  تا سه سال  گرفته  برنامه ریزی های صورت  با  و گفت:  کرد 
پنج تن در  میانگین  به  و  را می شکند  ایران رکورد جهانی  تولید کلزا در 

هکتار در اراضی آبی خواهد رسید.
پاییزه  پنجمین گردهمایی سراسری کشت های  در  عباس کشاورزی 
کرد:  اذعان  است،  شده  برگزار   ۹۶-۹۷ زراعی  سال  آغاز  مناسبت  به  که 
طی چهار سال گذشته بهره وری آب 25  درصد افزایش یافته بدون آنکه 
سطح زیر کشت بیشتر شود و زمینی به اراضی کشاورزی اضافه شود. این 
در حالی است که صرفه جویی در میزان مصرف آب نیز 2۰ تا 35 درصد 

افزایش یافته است.
 ۰.5 از  گندم  تولید  در  آب  بهره وری  میزان  اینکه  به  اشاره  با  وی 
توسعه  ششم  برنامه  در  افزود:  است،  کرده  پیدا  افزایش  درصد   ۰.۷۶ به 
برنامه ریزی برای رسیدن این عدد به 1.2 درصد صورت گرفته است که با 
هماهنگی های صورت گرفته و ادامه پیگیری و تلاش مسئولان و کشاورزان 
به این میزان بهره وری خواهیم رسید. چرا که اگر آب در کشور نداریم و 
بحران منابع آبی وجود دارد، باید زمینه های کشاورزی را حذف کنیم و گره 
تمام اینها کشاورزی حفاظتی است که اولین حکم برنامه ششم توسعه به 

شمار می رود.
وی ادامه داد: در زمینه حضور گواهی شده عملکرد خوبی داشته ایم 
چرا که میزان تامین آن در گندم آبی از 1۷5 هزار تن به 3۰۰ هزار تن 

رسیده و در گندم دیم نیز ۸۰ درصد رشد پیدا کرده است.
داستان کودهای بی کیفیت کشاورزی به پایان رسید

وی همچنین درخصوص تولید و عرضه کود در کشور خاطرنشان کرد: 
زمانی که دولت یازدهم روی کار آمد کیفیت کودهای موجود در بازار بسیار 
نظر  از  آن  ساماندهی  کشاورزی،  جهاد  وزارت  گام  اولی  و  نبود  نامناسب 
کیفی بود که در این راستا موسسه تحقیقات خاک و آب و دیگر نهادهای 
نظارتی تلاش های مضاعفی در راستای اجرای آیین نامه ثبت کود در کشور 

را در زمینه کار خود قرار دادند.
دارد در  را  دنیا  از یک درصد کشاورزی  ایران کمتر  اضافه کرد:  وی 
حالی که کمتر از نیم درصد کود کشاورزی در جهان را مصرف می کند اما 
کلید برخی نارسایی ها چگونگی مصرف آن است. چرا که بر اساس اعلام 
موسسه تحقیقات خاک و آب نیاز کشور به کود 3.3 میلیون تن بوده در 

حالی که 1.5 میلیون تن مصرف می شود.
وی تصریح کرد: باید ثبت کود و کیفیت را در کشور افزایش داد و 
مانند گذشته با متخلفان به صورت آنی برخورد کرد البته هم اکنون نیز به 
وضعیتی رسیده ایم که کسی اجازه ندارد که کود بی کیفیت عرضه کند و 

محصولات عرضه شده از نظر کیفی هیچ مشکلی ندارند.
کلزای ایران رکورد جهانی را پشت سر می گذارد

وی با بیان اینکه تا سه سال آینده تولید کلزا در ایران رکورد جهانی را 
پشت سر می گذارد و به میانگین پنج تن در هکتار در کشت آبی می رسد، 

گفت: کلزا نسخه نجات کشت آبی در ایران است و تا دو سال آینده ضریب 
خوداتکایی در تولید دانه های روغنی با توسعه کشت کلزا باید به 3۰ درصد 

برسد. در غیر این صورت واردات، تولید داخلی را از بین خواهد برد.
وی گفت: در زمینه شکر نیز توفیقات معجزه آسایی در زمینه چغندر 
قند داشته ایم و باید با مدیریت آب بتوانیم به خودکفایی شکر که چند قدم 
بیشتر با آن فاصله نداریم، برسیم. البته مشکل در این صنعت کارخانه ها 
هستند که به زودی مشکل آنها  حل می شود. اما اقدام دیگری که دولت 
باید انجام دهد این است که قیمت شکر را در فرودین ماه هر سال اعلام 

کند.

تومان  هزار   ۶ با  جدید  طرح  سکه  تهران  بازار  در 
کاهش یک میلیون و 25۷ هزار تومان و دلار با 2 تومان 
رشد قیمت 3۸۸2 تومان فروخته شد. دیروز در بازار تهران 
سکه طرح جدید با ۶ هزارتومان کاهش یک میلیون و 

25۷ هزار تومان، طرح قدیم با افت 4 هزار تومانی یک 
میلیون و 23۸ هزار تومان و نیم سکه با 3 هزار تومان 
کاهش ۶۶5 هزار تومان به فروش رسید. ربع سکه هم با 
4 هزار تومان کاهش 3۸1 هزار تومان، سکه گرمی با هزار 

تومان کاهش 253 هزار تومان و هر گرم طلای 1۸ عیار 
با 531 تومان کاهش 125 هزار و 314 تومان معامله شد.

قیمت اونس در بازار جهانی طلا با 2 دلار و 3۰ سنت 
کاهش 1332 دلار و 2۰ سنت درج شد.

در بازار ارز، دلار با 2 تومان کاهش 3۸۸2 تومان، 
یورو با رشد 2۶ تومانی 4۸1۶ تومان، پوند با یک تومان 
افزایش 5۰35 تومان و درهم بدون تغییر 1۰۶۶ تومان 

داد و ستد شد.
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روزنامه صبح ایران

تقلب گسترده در فروش پوشاک برند
دبیر کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان تهران اعلام کرد:

رییس شورای شهر تهران با اشاره به برگزاری 
جلسه ای با مالک ساختمان پلاسکو به منظور تعیین 
پلاسکو  فروریخته  ساختمان  زودتر  هر چه  تکلیف 
استان  مستضعفان  بنیاد  به  تذکری  اعلام  ضمن 
تهران برای تسریع تعیین تکلیف این سازه،  به چهار کمیسیون تخصصی شورا ماموریت داد 
تا هر چه زودتر مشکلات این سازه را برطرف کنند.محسن هاشمی با اعلام اینکه جلسه ای 
روز گذشته با مدیرکل بنیاد مستصعفان استان تهران داشته تا وضعیت این ساختمان هر چه 
زودتر تعیین تکلیف شود، تصریح کرد: در این جلسه جویای آن شدم تا مشخص شود وضعیت 
چگونه است و چرا ساخت مجدد این بنا به تاخیر افتاده است. وی با اعلام اینکه پلاسکو از 
نظر حقوقی مصادره شده و متعلق به بنیاد مستصعفان است اما سرقفلی های آن به سرمایه 
گذارانی واگذار شده است، گفت :متاسفانه هیات مدیره ساختمان و مالک که بنیاد است نسبت 
به بیمه کردن این ساختمان اقدام نکرده بودند و پلاسکو بیمه نبوده است.هاشمی با یاداوری 
اینکه از نظر حقوقی مالک باید پلاسکو را بسازد و بنیاد باید سرمایه این ساخت را پرداخت 
کند، بیان کرد: یکی دیگر از مشکلات این است که دادستانی هنوز نسبت به بخش تخریب 
نشده ساختمان اظهار نطری نکرده و به طور قطع مشخص نشده که این بنای باقیمانده سالم 
است و مشکلی ندارد یا خیر.وی با یاداوری اینکه  مشکل سوم در مسیر ساخته شدن مجدد 
پلاسکو طرح تفصیلی شهر تهران است خاطر نشان کرد: شهرداری از نظر قانونی نمی تواند 
در این منطقه بلندمرتبه سازی کند و نباید بیشتر از ۷ طبقه بنایی ساخته شود. از همین رو 
این پرونده بین مالک و سرمایه گذاران  و سرقفلی داران و وزارت راه و شهرسازی و شهرداری 
و  اجتماعی  و  فرهنگی  بودجه،  و  برنامه  از کمیسیون های  است.هاشمی  مانده  باقی  معلق 
شهرسازی و سلامت و محیط زیست خواست با برگزاری جلسه ویژه با موضوع پلاسکو این 
موضوع را هرچه زودتر در ابعاد مختلف بررسی کنند و نظر قطعی را اعلام کنند تا وضعیت 
صاحبان مشاغل این بنا هر چه زودتر مشخص شود. زیرا پلاسکو یک موضوع عمومی در شهر 
تهران است و باید مطرح شود تا شهرداری هرچه زودتر به وظایفش عمل کند و لازم است که 

جدی تر به پلاسکو پرداخته شود

از نظر حقوقی ساخت با مالک و 
پرداخت سرمایه با بنیاد مستضعفان است

 هنوز دادستانی نسبت 
به بخش تخریب نشده 

اظهار نظری نکرده

محسن هاشمی در تشریح وضعیت ساخت پلاسکو:

نوبخت: حذف فقر مطلق در دستور کار دولت دوازدهم
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میلاد امام هادی)ع( 
برشیعیان مبارک باد
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